



مجموعة المحروس القانونية
Al Mahroos Legal Group

Secure your Success. **اضمن نجاحك**

البدائية والرؤية

Genesis and Vision



In 2018, Bahrain saw the establishment of MLG, a legal institution founded on principles of integrity, innovation, and client-centricity. Recognizing the distinct market need, our founders envisioned MLG as a symbol of legal sophistication, dedicated to promoting business interests while providing legal facilities for potential risks.

في عام 2018، تم تأسيس مجموعة المحروس القانونية، مؤسسة قانونية أسست على مبادئ النزاهة، والابتكار، ومركزية العملاء. مدركين حاجة السوق الملحة، أراد مؤسسي المجموعة أن تكون رمزاً للتطور القانوني، مكرسيها لتعزيز المصالح التجارية مع تقديم التسهيلات القانونية للمخاطر المحتملة.

Our Mission رسالتنا



At Al Mahroos Legal Group (MLG), our mission is to provide unparalleled legal services that empower our clients and champion their rights. Rooted in the heart of Bahrain, we blend deep local expertise with a global perspective, ensuring that our clients navigate the complexities of the legal world with confidence and clarity. We are committed to forging transparent relationships, tailoring our strategies to individual client needs, and consistently going above and beyond in the relentless pursuit of legal compliance.

في مجموعة المحروس القانونية، مهمتنا تتمثل في تقديم خدمات قانونية مميزة لتمكين عملائنا وتحافظ على حقوقهم ومكتسباتهم. بجذور بحرينية، نمزج بين الخبرة المحلية العميقة والمنظور العالمي، ضامين لعملائنا التيسير والوضوح في الاجراءات القانونية. نحن ملتزمون ببناء علاقات شفافة، وتكييف استراتيجياتنا حسب احتياجات كل عميل، والسعي المستمر نحو الامتثال القانوني.



Leadership and Expertise

القيادة والخبرة



Mohammed Al Mahroos

Initiating his legal journey in 2016, Mohammed quickly distinguished himself in areas such as Commercial Law, Corporate Governance and Criminal Law, in addition to company incorporation and trademark registration. His strategic insights, extending beyond MLG, have been instrumental in shaping the legal strategies of prominent corporations.

بدأ رطلته القانونية في عام 2016، وسرعان ما تميز في مجالات مثل القانون التجاري وحوكمة الشركات والقانون الجنائي، بالإضافة إلى تأسيس الشركات وتسجيل العلامات التجارية. كانت رؤاه الاستراتيجية، التي تتجاوز مجموعة المحروس القانونية، لها دور حاسم في تشكيل استراتيجيات قانونية لشركات بارزة.



Amin Albasri

A distinguished legal tactician and law lecturer, Amin's mastery covers realms like Civil and Labor law, drafting agreements and consultations. His unwavering dedication to the legal profession is reflected both in his comprehensive portfolio and his influential role in shaping the next generation of legal minds.

استراتيجي قانوني متميز ومحاضر في القانون، تغطي خبرة أمين مجالات مثل القانون المدني وقانون العمل وكذلك صياغة العقود والاستشارات القانونية. يتجلى التزامه الثابت بالمهنة في محفظته الشاملة ودوره المؤثر في تشكيل الجيل القادم من العقول القانونية.

Under their stewardship, MLG boasts a dynamic and expanding team of legal professionals, each contributing their unique expertise. This growth is strategically aligned with our commitment to meet our clients' needs and ensure timely delivery of our services.

تحت قيادتهم، تفتخر المجموعة بفريق مرن ومتوسع من القانونيين، يساهم كل منهم بخبرته الفريدة. يتماشى هذا النمو بشكل استراتيجي مع التزامنا بتلبية احتياجات عملائنا وضمان تقديم خدماتنا في الوقت المناسب.

القيم Values



The foundation of MLG's esteemed reputation lies in our core values, which guide every facet of our operations. These values are not mere words but are the essence of our identity, shaping our interactions with clients, the community, and the broader legal landscape. From our unwavering commitment to client-centricity and integrity to our dedication to innovation, empathy, and continuous growth, our values reflect our promise to be more than just legal representatives. They signify our pledge to be trusted partners, advocates, and community leaders. At MLG, we don't just practice law; we embody a legacy of trust, excellence, and development.

تبنى سمعة مجموعة المحروس القانونية على قيمنا الأساسية والتي توجه كل جانب من جوانب عملياتنا. هذه القيم ليست مجرد كلمات، ولكنها جوهر هويتنا، تشكل تعاملاتنا مع العملاء، والمجتمع، والمشهد القانوني ككل. بدءاً بالتزامنا الثابت بمركزية عملائنا والنزاهة إلى تفرغنا للابتكار، والتعاطف، والنمو المستمر، تعكس قيمنا وعدنا بأن نكون أكثر من مجرد ممثلين قانونيين، بل نحن شركاء موثوقين، ودعاة، وقادة المجتمع. في مجموعة المحروس القانونية، نحن لا نمارس المحاماة فقط؛ بل نجسد إرث الثقة، والتميز، والتطوير.



Client-Centric

At Al Mahroos Legal Group, our clients are at the heart of everything we do. We believe in forging transparent and lasting relationships, ensuring that every legal strategy is tailored to meet individual client needs. Our commitment to this value ensures that our clients feel valued, understood, and confident in our work and expertise.

مركزية العميل

في مجموعة المحروس القانونية، العملاء هم قلب كل ما نقوم به. نؤمن ببناء علاقات شفافة ودائمة، مراعين أن كل استراتيجية يتم تشكيلها لتلبية احتياجات العميل الخاصة. التزامنا بهذه القيمة يضمن أن عملائنا يشعرون بالقيمة، والفهم، والثقة في خبرتنا وعلمنا.



Integrity & Trust

Upholding the highest standards of honesty and ethical conduct is non-negotiable at MLG. We believe that trust is the foundation of any successful legal partnership, and we earn that trust by consistently acting with integrity. Our clients can rest assured that their interests are championed with unwavering ethical commitment.

النزاهة والثقة

الالتزام بأعلى معايير الأمانة والسلوك الأخلاقي هو أمر لا يمكن التفاوض بشأنه في مجموعة المحروس القانونية. نعتقد أن الثقة هي أساس أي شراكة قانونية ناجحة، ونحن نكسب هذه الثقة من خلال التزامنا المستمر بالنزاهة. يمكن لعملائنا أن يطمئنوا إلى أن مصالحهم يتم الدفاع عنها بالتزام أخلاقي لا هوادة فيه.



Collaborative Excellence

Teamwork is the cornerstone of our success at MLG. We believe that the best solutions arise from collaborative efforts, where diverse expertise converges to craft holistic legal strategies. By pooling our collective knowledge, we guarantee comprehensive and well-rounded legal solutions for our clients.

التميز التعاوني

العمل الجماعي هو حجر الزاوية لنجاحنا في مجموعة المحروس القانونية. نؤمن بأن أفضل الحلول تأتي من الجهود المشتركة، حيث تجتمع الخبرات المتنوعة لوضع استراتيجيات قانونية شاملة. من خلال تكاتف معرفتنا الجماعية، نضمن حلولاً قانونية شاملة ومتكاملة لعملائنا.



Community Engagement & Responsibility

MLG is more than just a legal firm; we are an integral part of the community. We are deeply committed to giving back, whether through pro bono work, community outreach, or environmental initiatives. Our dedication to societal betterment ensures that we make a positive impact beyond the courtroom.

المشاركة المجتمعية والمسؤولية

مجموعة المحروس القانونية أكثر من مجرد مكتب قانوني؛ نحن جزء لا يتجزأ من المجتمع. نحن ملتزمون بشكل عميق بإعادة العطاء، سواء من خلال العمل القانوني المجاني، أو التواصل المجتمعي، أو المبادرات البيئية. التزامنا بتحسين المجتمع يضمن أننا نحقق تأثيراً إيجابياً خارج أروقة المحاكم.



Pursuit of Excellence

At MLG, mediocrity is not an option. We are driven by an insatiable passion for excellence in every facet of our operations. From meticulous case preparation to innovative legal strategies, our commitment to excellence ensures that our clients receive unparalleled legal services.

السعي نحو التميز

في مجموعة المحروس القانونية، الرضا ليس خيارًا. نحن مدفوعون بشغف لا ينضب للتميز في كل جانب من جوانب عملياتنا. من التحضير المتقن للقضايا إلى الاستراتيجيات القانونية المبتكرة، يضمن التزامنا بالتميز أن عملائنا يحصلون على خدمات قانونية لا مثيل لها.



Global Perspective with Local Expertise

While MLG is deeply rooted in Bahrain's legal landscape, we possess a global perspective. We understand the intricacies of international law and the nuances of local regulations. This blend of global insights with local expertise ensures that our clients receive well-rounded and comprehensive legal solutions, no matter the complexity of their challenges.

منظور عالمي مع خبرة محلية

بينما تعتبر مجموعة المحروس القانونية جزءًا عميقًا من المشهد القانوني في البحرين، نمتلك منظورًا عالميًا. نفهم تعقيدات القانون الدولي ودقائق اللوائح المحلية. يضمن هذا الخلط بين الرؤى العالمية والخبرة المحلية أن عملائنا يحصلون على حلول قانونية شاملة ومتكاملة، بغض النظر عن تعقيد تحدياتهم.

Core Services

الخدمات الأساسية



Trademark & Intellectual Property

We offer robust protection for brand identities, with a track record of safeguarding a range of leading national entities like Tarteeb Events & Marketing and Devo.

العلامات التجارية والملكية الفكرية
نقدم حماية قوية لهويات العلامات التجارية، مع سجل حافل في
حماية مجموعة من أبرز الكيانات الوطنية مثل ترتيب للفعاليات
والتسويق وديفو.

Corporate Foundations

We provide comprehensive legal frameworks for businesses, from startups to established entities, with like Nutty Scientists and Cazasouq Trading underscoring our proficiency.

تأسيس الشركات
نقدم أطراً قانونية شاملة للأعمال، من الشركات الناشئة إلى
الكيانات القائمة، مع عملاء مثل كازاسوق للتجارة وناتي ساينتست
يؤكدون براعتنا.

Core Services

الخدمات الأساسية



HR Solutions

We specialize in crafting optimal workplace environments, offering tailored training sessions, workshops, and consultancy services to ensure legal compliance and enhance workplace productivity.

حلول الموارد البشرية

نتخصص في تكوين بيئات عمل مثلى، نقدم جلسات تدريب مُخصصة، وورش عمل، وخدمات استشارية لضمان الامتثال القانوني وزيادة إنتاجية المكان العمل.

Litigation

Our prowess in litigation spans a broad spectrum of legal domains. With a meticulous approach to case analysis and a deep understanding of legal intricacies, we ensure that our clients' rights and interests remain paramount. Whether it's a complex corporate dispute or a personal matter, our team is dedicated to providing robust representation in court.

التقاضي

نقدم أطرًا قانونية شاملة للأعمال، من الشركات الناشئة إلى الكيانات القائمة، مع عملاء مثل كازاسوق للتجارة وناتي ساينتست يؤكدون براعتنا.

Core Services

الخدمات الأساسية

Consultations

In an ever-evolving legal landscape, staying informed is crucial. We offer our clients in-depth consultations, drawing from contemporary legal paradigms and years of experience. Our aim is to equip our clients with strategic insights and actionable advice, ensuring their legal compliance and minimizing risks.

الاستشارات

في منظومة قانونية متطورة ومتجددة، يعد البقاء على اطلاع أمرًا بالغ الأهمية. نقدم لعملائنا استشارات معمقة، مستفيدين من النماذج القانونية المعاصرة وسنوات من الخبرة. هدفنا هو تزويد عملائنا برؤى استراتيجية ونصائح عملية، لضمان امتثال موثمة القرارات للقانون وتقليل المخاطر.

Contracts & Agreements

Crafting a contract requires a delicate balance of legal expertise and understanding of the client's objectives. At MLG, we excel in drafting and reviewing contracts and agreements that not only meet the legal standards but also align perfectly with our clients' goals, ensuring clarity and mutual benefit.

الاستشارات

يتطلب صياغة العقد توازنًا دقيقًا بين الخبرة القانونية وفهم أهداف العميل. في مجموعة المحروس القانونية، نتميز في صياغة ومراجعة العقود والاتفاقيات التي لا تلبى المعايير القانونية فقط، ولكن تتماشى أيضًا تمامًا مع أهداف عملائنا، لضمان وضوحها وتحقيقها الفائدة المتبادلة.



Core Services

الخدمات الأساسية



Execution Court

The culmination of any legal dispute is the enforcement of its resolution. We are unwavering in our commitment to ensuring that judgments are enforced promptly and effectively. Our team takes comprehensive measures, from asset tracking to liaising with relevant authorities, to safeguard our clients' rights and ensure they receive what's rightfully theirs.

محكمة التنفيذ

تتمثل نهاية أي نزاع قانوني في تنفيذ الحكم الصادر فيه. نحن ملتزمون بتنفيذ الأحكام بسرعة وفعالية. يتخذ فريقنا تدابير شاملة، من تتبع الأصول إلى التنسيق مع الجهات المعنية، لحماية حقوق عملائنا وضمان حصولهم على حقوقهم.

While Bahrain remains our operational hub, our influence extends to strategic regions like KSA, marked by successful corporate ventures.

بينما تظل البحرين مركز أعمالنا الرئيسي، تمتد نفوذنا إلى مناطق استراتيجية مثل المملكة العربية السعودية، بما تتميز به من مشاريع تجارية ناجحة.



GET IN TOUCH

CONTACT US

تواصل معنا



1717 8582



info@mahroslegal.com